
Protokół z XII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 09.06.2020 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.36. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Zgłaszanie wniosków i propozycji do projektu budżetu miasta Lublin na 2021 rok z terenu 

dzielnicy. 

5. Dyskusja. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji budżetowych na 2021 rok z terenu dzielnicy Czechów 

Północny. 

7. Dyskusja na temat podziału pozostałych środków z rezerwy celowej na 2020 r. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

9. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

10. Zakończenie posiedzenia 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy i po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 13 co stanowi niezbędne quorum do głosowania i 

podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1. 

 

Ad.2) Przewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nie zgłoszono uwag 

do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do XI protokołu posiedzenia rady. Pan 

Arkadiusz Ligęza zadał pytanie dlaczego proponowana kwota potrzebna do montażu ławek jest inna 

w protokole z posiedzenia Zarządu niż w protokole z poprzedniego posiedzenia Rady. 

Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan poinformował, że w protokole Zarządu są kwoty proponowane 

przez Zarząd (przed oficjalną wyceną przez Urząd Miasta) i dlatego w protokole Rady mniej środków 

zostało na nie przeznaczonych – a ostatecznie nie została podjęta uchwała w tej sprawie. Więcej uwag 

nie było. Protokół z poprzedniego posiedzenia rady przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4) Przewodnicząca oddała głos Piotrowi Zyganowi, który przedstawił propozycje Zarządu do 

projektu budżetu miasta Lublin na 2021 rok z terenu dzielnicy: 

 
1.  termomodernizacja budynku Przedszkola nr 75, 

2. wykonanie remontu nawierzchni ulicy Szwajcarskiej oraz przebudowa prawoskrętu z ulicy 

Szwajcarskiej w ulicę Choiny (poprzez budowę dodatkowego pasa dla samochodów 

wyjeżdżających z osiedla im. I.J. Paderewskiego), 

3.  wykonanie remontu nawierzchni części ulic Leszetyckiego i Zakopiańskiej, 

4. budowa drogi łączącej ulice Melomanów i Operową z Rondem Kilara od strony górek 

czechowskich za kompleksem usługowo-handlowym (Luxmed, Rosmann, Lidl itd.), 

5. budowa miejsc parkingowych na działce 32/4 w pasie drogowym ulicy Harnasie w sąsiedztwie 

stacji Trafo, 

6.  remont ulic na osiedlu Choiny w tym: 



a) Beskidzkiej i Sądeckiej 

b) Sudeckiej i Izerskiej 

c) Karpackiej i Świętokrzyskiej 

d) Żywieckiej 

 (wykonanie prac z podziałem na etapy), 

7. opracowanie spójnej koncepcji zagospodarowania terenów zieleni łączących ulicę Symfoniczną z 

ulica Koncertową tzw. Park Czechów – dotyczy następujących działek:arkusz 7 obręb 6 działki nr 

1/44, 1/43, arkusz 6 obręb 6 działki nr 14/28, 14/27, arkusz 6 obręb 4 działki nr 1/2, 33/1, 7, 8, 

arkusz 8 obręb 6 działka nr 13, arkusz 5 obręb 4 działka nr 32/4, 

8. budowa ulicy Jurajskiej i wykonanie połączenia ulicy Jurajskiej z ulicą Sudecką/Żywiecką 

9. zaprojektowanie i wdrożenie nowej organizacji ruchu w dzielnicy Czechów Północny, 

10. zadaszenie i oświetlenie boiska z bandami hokejowymi do bike-polo znajdującego się na terenie 

Szkoły Podstawowej Nr 43 (aby obiekt mógł być wykorzystywany przez cały rok), 

11.  rewitalizacja terenu Szkoły Podstawowej Nr 16, 

12. oświetlenie alejki (7 szt. latarni parkowych z oświetleniem LED) prowadzącej z osiedla 

Szymanowskiego do Szkoły Podstawowej Nr 43, 

13.  doświetlenie ulic Gorczańskiej, Świętokrzyskiej i części Zelwerowicza (od Stokrotki do ulicy 

Choiny), 

14.  wykonanie parkingu pomiędzy ulicami Paderewskiego i Harnasie a ulicą Zelwerowicza, 

15.  rozbudowa parkingu na końcu ul Symfonicznej w sąsiedztwie budynku Żelazowej Woli 11, 

16.  dokończenie remontu ul. Żelazowej Woli, 

17.  dokończenie budowy chodnika przy posesji Przedszkola nr 75 – połączenie z chodnikiem na 

boisku szkolnym, 

18. budowa fragmentu chodnika pomiędzy urządzeniami Street Workout a siłownią na wolnym 

powietrzu przy posesji Przedszkola nr 75, 

19. doświetlenie ul. Żelazowej Woli na skrzyżowaniu z ulicą Poturzyńską (przy posesji Przedszkola 

nr 75), 

20. budowa sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Żywnego, Koncertowa, Melomanów, 

21.  opracowanie koncepcji zagospodarowania terenów zieleni na osiedlu Paderewskiego, 

22. budowa ulic: 

a) Mirosława Dereckiego, 

b) Konrada Staczyńskiego. 

c) kpt. Władysława Raginsa, 

d) podpor. Jana Bolbota, 

e) mjr. Mariana Gołębiowskiego. 

23. montaż biletomatów na przystankach Karkonoska 02, Pienińska 02 

24. modernizacja boiska do tenisa przy SP 43 (doświetlenie, zaplecze sanitarne) 

 

Ad.5) Dyskusja.  

Przewodniczący Zarządu zaproponował aby propozycje zostawić w przedstawionej kolejności, 

wskazując po jednym priorytecie z każdego osiedla. 

Pani Zofia Pitucha przedstawiła odmienne zdanie, tj. w pierwszej kolejności przedstawić priorytety. 

Pani Zofia zadała również pytanie dlaczego Przedszkole Nr 75 jest na pierwszym miejscu, czy 

składali wniosek i czy Przedszkole Nr 76 nie zgłaszało potrzeb? Ponadto zgłosiła potrzebę 

doświetlenia ul. Paderewskiego od ul. Śliwińskiego do ul. Szwajcarskiej. 

Pan Arkadiusz Ligęza zaznaczył, że znacznie spadły dochody budżetu miasta i dlatego nie ma 

środków na realizację remontów drogowych. Wnioskował o wykreślenie pkt. 17 i 18, ponieważ na 

ich realizację przeznaczyliśmy środki z rezerwy celowej. Jeżeli chodzi o pkt. 12 to teren jest 

najprawdopodobniej w wieczystym użytkowaniu Spółdzielni Mieszkaniowej Czechów i nie będzie 

można go zrealizować. 

Pani Marzena Wytrążek zadała pytanie czy Urząd Miasta nie ma środków na termomodernizację 

Przedszkola Nr 75. 



Pan Arkadiusz Ligęza zwrócił uwagę na pkt. 24 - czy boisko nie należy przypadkiem do MOSIR, 

który podnajmuje teren innym podmiotom? Pani Danuta Skoczylas stwierdziła, że jeżeli właścicielem 

jest MOSIR to pkt. 24 należy wykreślić. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie pozostawienie pkt. 24. W wyniku głosowania (za 4, 

przeciw 6, wstrzymało się 2) wykreślono pkt. 24. 

Po głosowaniu pan Jaku Paruch poinformował, że sporny teren jest własnością miasta w zarządzie 

MOSIR. W związku z powyższym pan Arkadiusz Ligęza wnioskował o reasumpcję głosowania. 

Przewodnicząca Rady powtórnie przeprowadziła głosowanie, w wyniku którego pozostawiono pkt. 

24 (za 11 głosów, przeciw 0, 2 wstrzymujące się). Przewodniczący Zarządu powiedział, że sprawdzi 

czy teren boiska należy do MOSIR czy jest przez MOSIR dzierżawiony. 

Po dyskusji ustalono kolejność wniosków do projektu budżetu miasta na rok 2021: 

1. termomodernizacja budynku Przedszkola nr 75, 

2. wykonanie remontu nawierzchni ulicy Szwajcarskiej oraz przebudowa prawoskrętu z ulicy 

Szwajcarskiej w ulicę Choiny (poprzez budowę dodatkowego pasa dla samochodów 

wyjeżdżających z osiedla im. I.J. Paderewskiego), 

3. wykonanie remontu nawierzchni części ulicy Leszetyckiego, 

4. wykonanie remontu nawierzchni części ulicy Zakopiańskiej, 

5. budowa drogi łączącej ulice Melomanów i Operową z Rondem Kilara od strony górek 

czechowskich za kompleksem usługowo-handlowym (Luxmed, Rosmann, Lidl itd.), 

6. budowa miejsc parkingowych na działce 32/4 w pasie drogowym ulicy Harnasie w sąsiedztwie 

stacji Trafo, 

7.   remont ulic na osiedlu Choiny w tym: 

a) Beskidzkiej i Sądeckiej 

b) Sudeckiej i Izerskiej 

c) Karpackiej i Świętokrzyskiej 

d) Żywieckiej 

8. opracowanie spójnej koncepcji zagospodarowania terenów zieleni łączących ulicę Symfoniczną z 

ulica Koncertową tzw. Park Czechów – dotyczy następujących działek:arkusz 7 obręb 6 działki nr 

1/44, 1/43, arkusz 6 obręb 6 działki nr 14/28, 14/27, arkusz 6 obręb 4 działki nr 1/2, 33/1, 7, 8, 

arkusz 8 obręb 6 działka nr 13, arkusz 5 obręb 4 działka nr 32/4, 

9. budowa ulicy Jurajskiej i wykonanie połączenia ulicy Jurajskiej z ulicą Sudecką/Żywiecką, 

10.zaprojektowanie i wdrożenie nowej organizacji ruchu w dzielnicy Czechów Północny, 

11. zadaszenie i oświetlenie boiska z bandami hokejowymi do bike-polo znajdującego się na terenie 

Szkoły Podstawowej Nr 43 (aby obiekt mógł być wykorzystywany przez cały rok), 

12.  rewitalizacja terenu Szkoły Podstawowej Nr 16, 

13. oświetlenie alejki (7 szt. latarni parkowych z oświetleniem LED) prowadzącej z osiedla 

Szymanowskiego do Szkoły Podstawowej Nr 43 

14.  doświetlenie ulic Gorczańskiej, Świętokrzyskiej i części Zelwerowicza (od Stokrotki do ulicy 

Choiny), 

15.  wykonanie parkingu pomiędzy ulicami Paderewskiego i Harnasie a ulicą Zelwerowicza, 

16. rozbudowa parkingu na końcu ul Symfonicznej w sąsiedztwie budynku Żelazowej Woli 11, 

17.  dokończenie remontu ul. Żelazowej Woli,  

18. doświetlenie ul. Żelazowej Woli na skrzyżowaniu z ulicą Poturzyńską (przy posesji Przedszkola 

nr 75), 

19. budowa sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Żywnego, Koncertowa, Melomanów, 

20.  opracowanie koncepcji zagospodarowania terenów zieleni na osiedlu Paderewskiego, 

21. budowa ulic: 

a) Mirosława Dereckiego, 

b) Konrada Staczyńskiego. 

c) kpt. Władysława Raginsa, 

d) podpor. Jana Bolbota, 

e) mjr. Mariana Gołębiowskiego. 



22. montaż biletomatów na przystankach Karkonoska 02, Pienińska 02, 

23. modernizacja boiska do tenisa przy SP 43 (doświetlenie, zaplecze sanitarne), 

24. doświetlenie ul. Paderewskiego od ul. Śliwińskiego do ul. Szwajcarskiej. 

 

Ad. 6) Przewodnicząca poddała pod głosowanie Uchwałę Nr 19/XII/2020 Rady Dzielnicy Czechów 

Północny w sprawie uchwalenia propozycji budżetowych na rok 2021 z terenu Dzielnicy Czechów 

Północny. Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała Nr 19/XII/2020 w załączniku nr 2. 

 

Ad. 7) Głos zabrał Przewodniczący Zarządu, który poinformował, że zdążył uruchomić środki z 

rezerwy celowej przeznaczone na inwestycje, tj. budowę chodnika ze schodami i balustradą przy 

Przedszkolu Nr 75 – 13.100 zł, budowę chodnika przy Street Workout 32.000 zł, budowę zatoki 

parkingowej na ul. Karpackiej – 12.000 zł, dokończenie oświetlenia na ul. Paderewskiego – 30.000 

zł. Środki na dofinansowanie wydarzeń kulturalno - sportowe nie zostały uruchomione w związku z 

pandemią COVID-19. Pan Bartosz Niewiadomski poinformował, że Urząd Miasta nie zrealizuje 

ogrodu deszczowego a i założenie łąki kwietnej stoi pod dużym znakiem zapytania. Na oba projekty 

jest zbyt mało czasu aby był widoczny efekt po ich realizacji. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że zostaje nam do rozdysponowania 62.900,00 lub 

53.400,00 jeżeli dojdą do skutku imprezy kulturalno – sportowe. 

Pan Bartosz Niewiadomski zgłosił aby środki przeznaczyć na opracowanie spójnej koncepcji 

zagospodarowania terenów zieleni łączących ul. Symfoniczną z ul. Koncertową, tzw. Park Czechów. 

Pani Zofia Pitucha zgłosiła wniosek o opracowanie dokumentacji wykonanie oświetlenia na ul. 

Paderewskiego. 

Pan Piotr Wąsala wnioskował aby ostateczną decyzję o przeznaczeniu pozostałej kwoty z rezerwy 

celowej podjąć na kolejnym posiedzeniu Rady. 

 

Ad.8) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Pani Irena Szostak-Kowalczyk uczestniczyła w spotkaniu z Policją i Strażą Miejską, które 

poświęcone było bezpieczeństwu na terenie dzielnicy. Rada może zgłosić potrzebę założenia 

monitoringu, ale jego realizacja jest bardzo kosztowna. 

Pan Piotr Zygan poinformował, że: 

- otrzymaliśmy pismo z ZDM w sprawie ustawienia znaków i wymalowaniu pasów na parkingu na 

ul. Żelazowej Woli (odpowiedź negatywna), 

- rozpoczęła się kolejna edycja budżetu obywatelskiego, na który została zmniejszona kwota, 

- nie odbędzie się edycja tzw: zielonego budżetu, 

- swoje posiedzenie odbyła komisja rewizyjna, która rozpatrzyła oraz wniosła uwagi do sprawozdania 

z działalności Zarządu w 2019 r. a głosowanie o udzielenie absolutorium dla Zarządu odbędzie się w 

późniejszym terminie. 

 

Ad.9) Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pani Zofia Pitucha wnioskowała o wymalowanie pasów przy parafii Św. Andrzeja Boboli. 

Pan Arkadiusz Ligęza wnioskował o zdalną pracę Rady, a pan Jakub Paruch o nasadzenia 

kompensacyjne. 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 19.22. 

 

Protokołowała (-) Anna Świetlicka 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 14 lipca 2020 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny (-) Irena Szostak - Kowalczyk 

Załączniki: 



1. Lista obecności. 

2. Uchwała Nr 19/XII/2020. 


